
Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 21.07.2021 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

Prítomní :     Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Igor Malko, zástupca starostky  
                      Viliam Lučanský, poslanec  
                      Ing. Rastislav Košút, poslanec          
                      Ing. Peter Rendek, poslanec 
                      Ing. Martin Matula, poslanec 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Jaroslava Tureková, kontrolórka obce 
- príloha č. 1)  
 
Verejnosť :    
 
Otvorenie  
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, starostka obce. V úvode 
privítala poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných prítomných a skonštatovala, že počet prítomných 
poslancov je 6 , t .j. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh programu 
zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva .  
 
Program: 
   1.  Otvorenie zasadnutia  
   2.  Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
   3.  Schválenie programu 
   4.  Kontrola uznesení 
   5.  Zmluva o poskytnutí finančnej dotácie z rozpočtu obce Bystrička v roku 2021 
   6.  Žiadosť Tomáša Ličku o zmenu termínu opravy pece  
   7.  Žiadosť Tomáša Ličku o vybudovanie detských preliezačiek v areáli hokejového ihriska 
   8.   Došla korešpodencia 
   9.  Diskusia 
   10. Záver 

 
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
    Zapisovateľ:                     v zastúpení Ing. Jaroslava Tureková  
     Návrhová komisia:           Ing. Malko,  Ing. Rendek,  Mgr. Pospíšilová,   
     Overovatelia zápisnice:   Ing. Matula, Lučanský 
     Hlasovanie:       
                          Za: 6   -  Ing.  Malko , Lučanský ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová    
                              Proti: 0                    Zdržal sa: 0 
3.  Schválenie programu 
     Hlasovanie: 
                       Za: 6   -    Ing.  Malko , Lučanský ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová    
                            Proti: 0                    Zdržal sa: 0 
 
4.  Kontrola uznesení 
      Starostka obce – skonštatovala že  nebola uložená úloha.  
      Hlasovanie:   
                      Za:  6 -    Ing.  Malko , Lučanský ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová       
                              Proti:0                       Zdržal sa: 0 
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  5.  Zmluva o poskytnutí finančnej dotácie z rozpočtu obce Bystrička v roku 2021 
        Materiál bol poslancom zaslaný.    
        Príloha č.2) a Príloha č. 3) 
        Starostka obce  – oboznámila poslancov OZ, že je futbalisti postúpili do V. ligy, budú chodiť po  celom  
        Kraji, potrebujú prefinancovať dopravu, rozhodcov, delegátov ako aj stravu (večere).  V žiadosti je uvedená  
        suma 4 500,00 €, čo im obec aj zmluvne poskytne po predložení požadovaných dokladov. 
         
              Hlasovanie: 
                         Za:  6 -   Ing.  Malko , Lučanský ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová       
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
   6.  Žiadosť Tomáša Ličku o zmenu termínu opravy pece  
         Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č.4 
         Starostka obce  – oboznámila poslancov OZ, že pán Ličko dal žiadosť o predĺženie termínu na výmenu   
         Pece, s čím starostka nesúhlasí. Navrhuje, aby poslanci OZ schválili, že  výmenu novej pece zabezpečí 
         obec, pričom navrhuje, aby pán Ličko zaplatil polovicu nadobúdacej sumy do 20.07.2021 
         Predpokladaná suma pece na drevo  je 2 150,00 €.   
       
              Hlasovanie: 
                         Za:  5 -   Ing.  Malko , Lučanský ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Rendek  
                         Proti:0               Zdržal sa: 1 -  Mgr. Pospíšilová       

 
   7.  Žiadosť Tomáša Ličku o vybudovanie detských preliezačiek v areáli hokejového ihriska 
        Materiál bol poslancom zaslaný.    
        Príloha č.5 
        Ing. Košút  -  nech pán Ličko navrhne, kde by sa mali vybudovať, v akej zostave a dá na obec žiadosť ,  
        obec potom rozhodne 
        Starostka obce  – s návrhom nesúhlasí, nech si preliezky vybuduje   na  vlastné náklady, udržuje ich,  
        každoročne dáva robiť revízie  a ak  nebude nájomcom, obec môže preliezky odkúpiť. Môžeme vypracovať  
        aj zmluvu o budúcej zmluve. 
        Ing. Malko- súhlasí s vybudovaním preliezok na náklady obce, ale nech zloží zábezpeku 
        Mgr. Pospíšilová - vybudovanie preliezok nie lacná záležitosť, len jedna hojdačka v MŠ stála vyše  
        1 000,00 €  
 
        Hlasovanie: 
                         Za:  5 -    Lučanský ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová       
                         Proti:0               Zdržal sa: 1 -  Ing. Malko 
 
 8.  Došlá korešpodencia 
      Výberové konanie na Materiálno-technické zabezpečenie DHZ  
        Materiál bol poslancom zaslaný.    
        Príloha č.6 
        Hlavná kontrolórka  - informovala poslancov, že pán Marko oslovil 5 firiem s požiadavkami, len jedna  
        reagovala tak, že mala všetky požadované položky a to v najlepšej cene. Preto komisia vybrala cenovú  
        ponuku od firmy PyroKomplex s.r.o. 
 
Hlasovanie: 
                         Za:  6 -   Ing.  Malko , Lučanský ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová       
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
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          Výmena gamatky na Badovskom 
          Starostka obce  – oboznámila poslancov OZ, že ako robili rigol popri Badovskom od hasičov, narušil sa   
          vývod z gamatky, keďže pece sú staré, treba ju vymeniť za novú. Treba vypracovať objednávku   
          v nákupnej sume 700,00 € aj s osadením na pána Mysloviča. 
          Ing. Malko – treba dať z vonku okapový plech 
 
Hlasovanie: 
                         Za:  6 -   Ing.  Malko , Lučanský ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová       
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
   9.  Diskusia 
        Ing. Košút- chce pochváliť zamestnancov OcÚ, že opílili kríky 
        chce, aby sa znova poslala žiadosť o vybudovanie multifunkčného ihriska, pretože teraz obec dotáciu  
        nedostane 
        starostka – nevie, či bude ešte ďalšia výzva, dala do systému na dotácie zaevidovať žiadosť na dotáciu  
        na chodník, ako aj na vybudovanie multifunkčného ihriska, oslovila Blanku Olasovú aby znova pripravila  
        projektovú dokumentáciu na rozšírenie MS v podkroví ZŠ. Vysvetlila poslancom, že vypracovanie  
        žiadosti na eurofondy je tak zložité, že musí osloviť pracovníka, ktorý má na túto činnosť odbornú  
        spôsobilosť, je potrebné vyhotoviť projektovú dokumentáciu na rekonštrukciu najhoršieho mosta, osloví  
        projekčnú firmu, ktorá sa tejto problematike venuje v Dolnom Kubíne 
        Lučanský – poďakoval sa poslancom, že schválili telovýchove dotáciu, príde komisia v Banskej Bystrice, 
        Ktorá posúdi, či futbalový areál spĺňa podmienky, aby sa tam mohli hrať zápasy  
        Ing. Malko – zamestnanci obce opravujú kanály a výtlky v obci, je to urobené dobre, ešte chcú opraviť  
        i obci, čo sa opraviť dá. Po zime sa uvidí, ako dlho to vydrží, podľa toho by výtlky opravovali aj na budúci  
        rok. Je osadený radar na začiatku dediny, obec dostala dotáciu od Allianzu v sume 1 500,00 €. 
 
 
10. Záver 
      Starostka – poďakovala za účasť a ukončila pracovné stretnutie.  
V  prípade nejasností je doložený zvukový záznam. 
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